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Göteborgs Stads pensionärsråd 

 
  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 1 (4) 

Tid: 13:00–15:00 

Plats: Sjöfartssalen, Rådhuset 

Paragrafer: 1 - 9 

Närvarande 

Ledamöter 

Marina Johansson (S) ordförande 

Maria Nilsson (C)  

Britt Olsson (M) 

Elisabet Lann (KD) ej närvarande 

Hillevi Werring (MP)ej närvarande 

Mariette Höij Risberg (D)ej närvarande 

Monica Påhlson (L) ej närvarande 

Peter Svensson (V) 

Lisen Forssell (SD) ej närvarande 

 

SKPF 

Zaidi Folias 

Olof Jacobsson 

Gerda Svendsen 

Ulf Johansson 

Anna-Lena Stjernlöf 

SPF Seniorerna 

Lena Gustafsson 

Britt Johansson 

Bo Andrén 

PRO 

Sven Carlsson 

Birgitta Ljungström Bengtsson 

Tommy Emanuelsson ej närvarande 

RPG 

Karl Gunnar Nordanstad 

Kerstin Ekberg 

RSE 

Anneli Ylijärvi anmält förhinder 

SEKL 

Simo Sinkkonen 
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Göteborgs Stads pensionärsråd 

 
  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 2 (4) 

Justeringsdag: 2024-11-06 
 

Underskrifter 

  

Sekreterare 

Erica Thulin Manderhjelm, 

Stadsledningskontoret 

  

 

Ordförande 

Marina Johansson (S) 

 

MJ via mail 241106 

  

Justerande 

Ulf Johansson SKPF 

 

UJ via mail 241106 
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Göteborgs Stads pensionärsråd 

 
  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 3 (4) 

§ 1   Mötets öppnande 
Ordförande Marina Johansson (S) hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 

§ 2   Upprop 
Samordnare Erica Thulin Manderhjelm antecknar närvaro på särskild lista. 

§ 3   Val av justerare 
Beslut i rådet: Till justerare för mötet utses Ulf Johansson, SKPF. Politiska ledamöter 

deltar inte i beslut.  

§ 4   Fastställande av dagordning 
Beslut i rådet: Föreslagen dagordning fastställs, inga övriga frågor.  

§ 5   Föregående protokoll (24-10-01)  
Notering, rådet tar inte upp föregående protokoll, varför detta skjuts till nästkommande 

sammanträde.  

Inför sammanträdet har Monica Påhlsson (L) framfört önskemål om justering av § 7 sid 6 

enligt ”Monica Påhlsson, L, framförde att Tillgängligheten i befintligt bestånd inventerats 

2015; att fler än 1000 trygghetsboenden tillkommit enligt göteborgsmodellen; att äldres 

boende borde finnas med i Bostadsförsörjningsprogrammet.” 

Denna synpunkt tas med till nästkommande sammanträde inför fastställande av protokoll 

från 2024-10-01. 

§ 6   Rapporter från KS, ÄVO, mfl 
Ordförande Marina Johansson (S) berättar från Äldre samt vård och omsorgsnämnden om 

IVOs granskning, och ÄVOs genomförda och planerade åtgärder. Några exempel är såväl 

korta som längre kompetenshöjande insatser. Hittills har 700 medarbetare genomgått 

äldreomsorgs-lyftet och därigenom utbildats till undersköterskor, vårdbiträden med mera. 

Vidare har ÄVO förstärkt introduktion för nyanställda och för timvikarier och 

semestervikarier. Andra kompetenshöjande insatser sker för att stärka den språkliga 

kompetensen, exempelvis genom ett språklyft och genom ett material för 

språkbedömning som utformats tillsammans med socialstyrelsen.  

Angående den remiss om förslag till riktlinje för hemvårdsbidrag som GPR nyligen 

besvarat berättar Marina att ärendet nu har hanterats i äldre samt vård och 

omsorgsnämnden samt nämnden för funktionsstöd, och så småningom tas det upp i 

kommunstyrelsen och kommunfullmäktige.  
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Göteborgs Stads pensionärsråd 

 
  

Göteborgs Stad Stadsledningskontoret, protokoll 4 (4) 

Slutligen nämner Marina att kommunfullmäktige kommer ägna sig åt budget 2025 

torsdag den 7 oktober. En av de frågor som kommer diskuteras är bostäder, där det ligger 

ett förslag om nytt uppdrag för Framtiden AB att skapa minst 150 trygghetsbostäder i 

befintligt bestånd. Framtiden AB tillsammans med ÄVO föreslås också få i uppdrag att 

stärka möjlighet till flyttkedjor för seniorer, både genom rådgivning och praktiskt stöd.  

Dialog i rådet: En fråga ställs från SPF Seniorerna om de 150 trygghetsbostäder som 

föreslås innebär att inriktningen för mandatperioden om 600 trygghetsbostäder förändras. 

Svaret är att inriktningen för mandatperioden består. 

§ 7   13:20 – 14:50 Workshop 

– ett seniorperspektiv på kultur som tema 2025  
Se bilagt bildspel med anteckningar från genomförd workshop. 

Beslut i rådet: att tema för GPR 2025 kommer vara kultur.  Politiska ledamöter deltar 

inte i beslutet.  

§ 8   Val av arbetsgrupper – inga aktuella när 
kallelsen går ut 

§ 9   Mötets avslutas 

 
Handlingar som sänds ut med kallelsen: 

1. Kallelse med dagordning 

2. Föregående protokoll 24-10-01 

3. Rådets aktivitetslista 

 

Enligt uppdrag 

 

Erica Thulin Manderhjelm 
 

 

Tel:  031-368 04 28  

erica.manderhjelm@stadshuset.goteborg.se 

Göteborgs Stad 
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